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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

Z Á PIS NI C A  

z  V II .  za sad nut ia  Ob e cn éh o  z as tup i te ľ s t v a  ob ce  Ok ol i čn á  n a  Os t ro v e  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 25. 11. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:   Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúca úradu:  Ing. Adriana Tóthová, 
- hlavná kontrolórka:  JUDr. Ing. Iveta Némethová, 
- poslanci:  Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej 

Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová , (od 18:19 hod), Mgr. Tivadar Török  

- hostia: JUDr. Éva Hortai 
 
Priebeh zasadania: 
Zasadnutie prebiehalo od 18:00 hod. do 20:11 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných poslancov a pani JUDr. Hortai. Informovala 
prítomných, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 12 odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení na žiadosť skupiny poslancov Obecného zastupiteľstva Okoličná na 
Ostrove za účelom prerokovania Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva Okoličná na 
Ostrove a prejednania zvolania verejného zhromaždenia obyvateľov obce Okoličná na Ostrove 
v zmysle § 11b zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, pričom na verejnom zhromaždení by 
chceli prejednať rozpočet obce – poskytnutie dotácií a VZN o komunálnych odpadoch. Žiadosť 
bola na obecný úrad doručená osobne dňa 12.11.2019. Skonštatovala, že na zasadnutí OZ je 
prítomných 7 poslancov, teda OZ je uznášania schopné. Prítomných oboznámila s  programom 
zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove, ktorý bol zostavený v súlade so 
žiadosťou skupiny poslancov. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí páni poslanci Štefan  
Antala a Eva Bohosová a za zapisovateľku Ing. Adriana Tóthová. Pripomienky k  osobám 
overovateľov a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neboli. 
Obecné zastupiteľstvo program zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
schválilo jednohlasne uznesením č. 56/2019. 
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie  
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice   
3. Prerokovanie Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva Okoličná na Ostrove 
4. Prejednanie zvolania verejného zhromaždenia obyvateľov obce Okoličná na Ostrove 
5. Záver 

Výsledky hlasovania:                           
prítomní:   7 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  
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za:               7 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Prerokovanie Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva Okoličná na Ostrove 
Rokovací poriadok so zapracovaním pripomienok JUDr. Sotolářa a JUDr. Hortai bol 
poslancom zaslaný spolu s pozvánkou. Pani starostka otvorila diskusiu o upravenom znení 
rokovacieho poriadku. Slova sa ujal pán poslanec Kucsora a informoval prítomných, čo bolo 
dôvodom žiadosti na zvolanie zasadnutia OZ. Okrem iného uviedol, že po stretnutí 8.11.2019, 
ktorého cieľom bolo prediskutovať body program zasadnutia OZ, ktoré je plánované 
a 27.11.2019 jeho aj ostatných poslancov mnohí obyvatelia obce obviňovali z takých vecí, 
ktoré ani neboli predmetom prípravného stretnutia, nieto, aby už boli odhlasované  a bolo o nich 
definitívne rozhodnuté. Navrhol, aby sa zasadnutia OZ v budúcnosti konali v miestnom 
kultúrnom stredisku a boli v miestnom rozhlase vyhlásené minimálne trikrát pred dňom 
zasadnutia. 
JUDr. Hortai uviedla, že zasadnutia OZ sú zo zákona verejné a môže sa na nich zúčastniť 
ktokoľvek. Plán zasadnutí OZ ako aj pozvánka na zasadnutie OZ je zverejnená na internetovej 
stránke obce. Poslanci sa zhodli na tom, že pre nich z neznámeho dôvodu občania neprídu na 
zasadnutie OZ, ktoré sa koná v zasadačke obecného úradu. Bolo by potrebné vyskúšať, či sa 
zmenou miesta zasadnutia zmení aj záujem obyvateľov obce o problémy riešené na 
zasadnutiach OZ. 
O 18:17 hod sa na zasadnutie OZ dostavila pani poslankyňa Anita Nagyová. 
JUDr. Hortai upozornila prítomných, že pred hlasovaním o rokovacom poriadku je nevyhnutné 
zrušiť uznesenia č. 46/2019 a 47/2019. 
Pani starostka sa opýtala prítomných, či má niekto pripomienky k rokovaciemu poriadku. Pani 
poslankyňa Csernyánszka upozornila na potrebu aktualizácie dátumov na strane 11 v § 15 ods. 
4 na 25.11.2019 a ods. 5 na 6. 12. 2019. 
Keďže žiadne iné pripomienky neboli, pristúpilo sa k hlasovaniu. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 57/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Mgr. Tivadar Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Mgr. Tivadar Török)           
    

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     1 (Vidor Olláry)  
 
Prejednanie zvolania verejného zhromaždenia obyvateľov obce Okoličná na Ostrove 
Pani poslankyňa Csernyánszka navrhla zvolať verejné zhromaždenie obyvateľov na 1.12.2019 
o 15:00 hod. v MKS. Uviedla, že verejné zhromaždenie chcú zvolať z dôvodu, aby starostka 
informovala obyvateľov obce o dôvodoch potreby zvýšenia poplatku za odvoz odpadu. Chcú 
vysvetliť ako je to s jedlom zadarmo pre žiakov, nakoľko médiá dezinformujú obyvateľov, ktorí 
nemajú úplné informácie a nepáči sa im, prečo majú na stravu doplácať. Pani poslankyňa 
uviedla, že toto by mi mala vysvetliť pani starostka a zamestnanci obecného úradu, ktorí tieto 
materiáli pripravili. JUDr. Hortai upozornila, že prijímanie VZN patrí do kompetencie OZ 
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a spýtala sa, čo očakávajú od verejného zhromaždenia. Boli dodržané všetky zákonom 
stanovené podmienky. Návrh VZN bol zverejnený na www stránke obce, úradnej tabuli a v 10 
dňovej lehote určenej na podanie pripomienok nebola doručená žiadna pripomienka. Ďalej 
upozornila, že návrh na zvolanie verejné zhromaždenia podala skupina poslancov, a preto celé 
verejné zhromaždenie vedie táto skupina poslancov. Môže sa stať, že bude ešte viac 
požiadaviek, ktoré budú ešte viac sťažovať prácu OZ, pričom poslanci chcú zvolať verejné 
zasadnutie, aby následne vedeli rozhodnúť o rozpočte na roky 2020-2022, rozdelení dotácií, 
zvýšení či nezvýšení poplatku za odvoz odpadu. Treba si dôkladne premyslieť, čo chcú 
verejným zhromaždením dosiahnuť a musia sa naň poriadne pripraviť.  
K tomuto bodu programu poslanci nenavrhli žiadne uznesenie o ktorom by bolo možné 
hlasovať. 
Záver 
Pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie OZ o 20:43 hod.. 

 
 
 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                .......................V. R. ........................ 

                         

 

 

 

....................V. R. ..............  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

 

Štefan Antala      ........................................ 

 

Eva Bohosová                   ........................................ 


